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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO OBCE VOJANY 
 
 

Z Á P I S N I C A 
 

z tretieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Vojany, konaného dňa 28.3.2012 o 18.30 hodine 
v zasadacej sieni Obecného úradu vo Vojanoch. Zasadnutie bolo zvolané starostom obce podľa § 13 
ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 
 
Prítomní: 
Poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny, starosta obce,  hlavný kontrolór obce Ing. 
Krejza František, JUDr. Dušan Szabó - právny zástupca obce,  Marián Bračok a Mária Fajdelová. 
Prezenčná listina tvorí prílohu zápisnice. 
 
Program: 
 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie 
3. Kontrola uznesení 
4. Budova č. 354 v k.ú. Vojany – znalecký posudok na budovu a spôsob naloženia s budovou 
5. Prenájom pozemku pod budovou č. 354 v kú. Vojany vo vlastníctve Svetlany Karkovej, L.N.T.    
    85/13, 07901 Veľké Kapušany 
6. Knižničný a výpožičný poriadok obecnej knižnice vo Vojanoch 
7. Podpora projektov obce, ENEL 
8. Nadačný fond Slovenských elektrární v Nadácií Pontis 
9. Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole – Poriadok odmeňovania obce Vojany,   
    Stanovisko právneho zástupcu obce Vojany k Správe o vykonanej kontrole HK zo dňa 16.2.2012 –  
    Kontrola poriadku odmeňovania Obce Vojany 
10.  Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole - Rokovací poriadok Obecného zastupiteľstva  
      vo Vojanoch, Stanovisko právneho zástupcu obce Vojany k Správe o vykonanej kontrole HK zo  
     dňa 16.2.2012 – Kontrola rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva vo Vojanoch  
11. Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole – Zásad hospodárenia s majetkom obce Vojany,  
      Stanovisko právneho zástupcu obce Vojany S Správe o vykonanej kontrole HK zo dňa 6.2.2012 –  
     Kontrola zásad hospodárenia s majetkom obce Vojany  
12. Správa výberovej komisie 
13. Rôzne 
14. Záver 
 
K bodu číslo 1 – Otvorenie 
 Starosta obce privítal všetkých prítomných a oznámil poslancom, že poslanec Attila Lukáč sa 
ospravedlnil za svoju neúčasť. Poslanci Zoltán Béres a Gabriel Franko sa ospravedlnili za neskorší 
príchod. Starosta obce vyhlásil zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášaniaschopné. Oboznámil 
poslancov s programom zasadnutia podľa pozvánky a navrhol presunúť body č. 4 a 5 za bod č. 13. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
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OZ schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva uskutočneného dňa 28 marca 2012. 
Výsledok hlasovania: prezentovali sa 4 poslanci OZ 

Hlasovanie: za 4 / Jakub, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga / 
                               proti  0, zdržal sa 0   
 
K bodu číslo 2 -  Voľba návrhovej komisie 
 Starosta obce navrhol nasledovné zloženie návrhovej komisie: MUDr.Varga Michal a Jakub 
Ladislav. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
OZ schvaľuje návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: MUDr.Varga Michal a Jakub Ladislav. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 4 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 4 / Jakub, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga / 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
 
K bodu číslo 3 -  Kontrola uznesení 
MUDr. Varga  prečítal uznesenia prijaté na predchádzajúcom zasadnutí od čísla 29 po číslo 41. 
K prečítaným uzneseniam neboli pripomienky.   
 
K bodu číslo 4 - Knižničný a výpožičný poriadok obecnej knižnice vo Vojanoch 
 Starosta obce stručne oboznámil poslancov s vypracovaným návrhom Knižničného a výpožičného  
poriadku Miestnej knižnice. 
 
Poslanec Gabriel Franko sa dostavil za zasadnutie. 
 
Jakub- navrhol Knižničný a výpožičný poriadok obecnej knižnice vo Vojanoch vyvesiť na úradnú 
tabuľu a zverejniť na webstránke obce. 
Starosta obce dodal, že schválený Knižničný a výpožičný poriadok bude vyvesený aj v knižnici. 
Ing. Krejza František hlavný kontrolór obce uviedol svoje pripomienky k predloženému návrhu 
Knižničného a výpožičného poriadku: navrhol vynechať číslo paragrafu, lebo bol zmenený zákon 
a zmenilo sa číslovanie stačí uviesť iba číslo zákona. Navrhuje zmeniť v článku 13 bod 3 – spôsob 
náhrady nevráteného alebo poškodeného dokumentu -  knižnica nie je samostatný právny subjekt preto 
nemôže o týchto veciach rozhodovať. 
MUDr.Varga navrhol namiesto knižnice uviesť majiteľa knižnice tj. obec. 
Jakub – čo bude s knihami, ktoré sa doteraz nevrátili a ani sa nevrátia. Sú prípady, že osoba, ktorá 
vypožičala knihu zomrela. 
Hlavný kontrolór  – pri inventarizácií sa zistí koľko a aké knihy chýbajú. Po inventarizácií sa spracuje 
záznam a rozhodne starosta čo ďalej. 
Mária Fajdelová ekonómka obce dodala, že pracovníčka knižnice vyslala upomienky osobám, ktoré 
meškajú s vrátením vypožičaných kníh. 
MUDr. Varga – nemusí byť písomná výzva stačí osobný kontakt a požiadať slovne o vrátenie kníh. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
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OZ vo Vojanoch schvaľuje Knižničný a výpožičný poriadok obecnej knižnice vo Vojanoch 
s pripomienkami podľa zápisnice. Knižničný a výpožičný poriadok obecnej knižnice vo Vojanoch tvorí 
prílohu uznesenia. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 5 / Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
 
K bodu číslo 7 – Podpora projektov obce, ENEL 
Starosta obce  stručne informoval poslancov o Podpore projektov obce, ktoré vyhlásil Enel. Materiál 
súvisiaci s týmto bodom dostali poslanci pred zasadnutím a tvorí aj prílohu tejto zápisnice.   
 
Poslanec Zoltán Béreš sa dostavil na zasadnutie OZ. 
 
MUDr. Varga sa opýtal či bol starosta v osobnom kontakte so zástupcami  Enelu, a či môžeme žiadať 
obidve granty. 
Starosta odpovedal, že s JUDr. Szabom boli na jednaní, ktoré sa uskutočnilo v EVO Vojany.  
Marián Bračok stručne informoval poslancov v súvislosti s Výzvou Energia pre krajinu SE a prečítal  
Prehľad aktuálnych výziev na predkladanie žiadosti o NFP a o možnosti jeho využitia, ktoré navrhuje 
obec. 

1. Revitalizácia parku pri športovom areáli. Vybudovanie chodníkov, nákup zelene a mobiliára. 
2. Dostavba areálu futbalového ihriska pri športoviskách. Rozsah výstavby sa určí po konzultácií 

s poskytovateľom grantu. 
3. Podpora projektu „Vojanský festival maďarskej národnostnej kultúry“ ako finančný príspevok 

na realizáciu projektu. 
Franko – sa opýtal či navrhované projektu konzultovali s Enelom lebo on tak vie, že podané projekty 
musia byť v súvislosti s energiou. 
Bračok – musia byť v súvislosti s energiou alebo s ochranou životného  prostredia. Dostavba 
športového areálu a výstavba parku súvisí so životným prostredím občanov v obci. Aj 
v predchádzajúcich rokoch boli schválené podobné projekty.  
MUDr. Varga – bolo by dobré mať k dispozícií aktuálny zoznam možností. 
Bračok - toho roku ešte neboli zverejnené možnosti. 
Starosta obce – tieto materiály dostali na osobnom jednaní. Treba stanoviť ciele, ktoré chceme 
uskutočniť. 
Kaszonyi –navrhuje  využiť program I. Energia pre krajinu –SE „Energia pre šport“ Dostavba areálu 
futbalového ihriska pri športoviskách. Rozsah výstavby sa určí po konzultácií s poskytovateľom 
grantu. 
Jakub –tiež navrhuje program I Energia pre krajinu –SE „Energia pre šport“ a Energia pre prírodu. 
Poslanci OZ navrhujú program I Energia pre krajinu –SE „Energia pre šport“ Dostavba areálu 
futbalového ihriska pri športoviskách. Rozsah výstavby sa určí po konzultácií s poskytovateľom 
grantu 
MUDr. Varga – dodal, keď zatrávnenie nie je predmetom podpory tak na čo budeme žiadať podporu 
Kark -   napríklad oplotenie futbalového ihriska a športového areálu, trávny koberec na futbalové 
ihrisko 
MUDr. Varga - Obec musí mať víziu čo chce urobiť. 
Hlavný kontrolór – OZ má svoje komisie a navrhuje prejednať uvedenú problematiku v príslušnej 
komisií. 
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Kaszonyi dodal , že sú prítomní 3 členovia športovej komisie z piatich. 
Hlavný kontrolór – v budúcom období navrhuje dopredu prejednať veci v príslušnej komisií. Komisie 
majú pracovať v priebehu roka a ich návrhy sa predložia na zasadnutiach obecného zastupiteľstva.  
 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ vo Vojanoch schvaľuje podanie žiadosti o NFP v projekte Energia pre krajinu – SE bod č. 2 
Energia pre šport : Projekt dostavba areálu futbalového ihriska a športového areálu a ak to nebude 
priechodné alternatívne projekt bod č. 1 Energia pre prírodu: Revitalizácia zelených plôch, 
a vybudovanie chodníkov a odstavných plôch.  
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6/Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
K bodu číslo 8 - Nadačný fond Slovenských elektrární v Nadácií Pontis 
 
Starosta obce informoval poslancov, že materiál súvisiaci s týmto bodom bol doručený poslancom OZ 
a tvorí aj prílohu zápisnice. Pri tomto projekte je spolufinancovanie vo výške minimálne 20% 
z celkových nákladov. Obec vypracovala 7 návrhov: 

1. Výmena a vyregulovanie kotla v Materskej škole vo Vojanoch vrátane energetického auditu. 
2. Inštalácia slnečných kolektorov na Materskej škole vo Vojanoch- ako alternatívneho zdroja 

tepla, v záujme úspory nákladov na vykurovanie 
3. Rekonštrukcia verejného osvetlenia v Obci Vojany. Výmena a revitalizácia obecných 

svetelných zdrojov 
4. Výmena okien a dverí na Obecnej knižnici za plastové v záujme úspory na vykurovacích 

nákladoch 
5. Revitalizácia parku pri športovom areály. Vybudovanie chodníkov, nákup zelene a mobiliára 
6. Dostavba areálu futbalového ihriska pri športoviskách. Rozsah výstavby sa určí po konzultácií 

s poskytovateľom grantu. 
7. Podpora projektu „Vojanský festival maďarskej národnostnej kultúry“ ako finančný príspevok 

na realizáciu projektu. 
 

MUDr. Varga – žiada o predloženie nového terminovníka, nakoľko v predloženom materiály sú 
termíny k 1.12.2011 
Bračok – z Enelu nám dali tento materiál lebo v tomto roku ešte nie je vypísaná výzva, ale sľúbili, že 
bude.  
MUDr. Varga – to je dobre, že predbiehame a tak budeme stíhať pripraviť materiály len treba vedieť 
či budú tie isté kritéria ako vlani alebo budú iné. 
Starosta obce – obec muší určiť čo chce robiť, môže určiť aj viac možností a on sa skontaktuje 
s Enelom a dohodne podrobnosti. O výsledkoch bude informovať poslancov OZ.  
Kaszonyi navrhuje body 2 a 6. 
Jakub súhlasí s návrhom. 
MUDr. Varga – teraz je možnosť žiadať od Enelu finančné prostriedky, mi sme im nezvyšovali dane 
v porovnaní s okolitými obcami alebo len minimálne, je zvedavý ako nám vyhovejú.  Navrhuje  
revitalizáciu parku pri pošte, vybudovanie zelene a parkovacích plôch.  
Béreš – navrhuje inštaláciu slnečných kolektorov na Materskej škole vo Vojanoch ako alternatívneho 
zdroja tepla, v záujme úspory na vykurovacích nákladoch. 
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Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ vo Vojanoch schvaľuje podanie žiadosti o NFP v projekte II. Eko – obce – SE bod č. 2 Inštalácia 
slnečných kolektorov na Materskej škole vo Vojanoch ako alternatívneho zdroja tepla, v záujme 
úspory na vykurovacích nákladoch. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
III. Podpora komunitných centier zameraných na posilňovanie sociálnej inklúzie – ROP – 
Ministerstvo pôdohospodárstva a rozvoja vidieka 
Starosta obce oboznámil poslancov, že v rámci  projektu „Komunitné centrum vo Vojanoch“ sa 
ráta s rekonštrukciou rodinného domu súpisné číslo 98 na komunitné centrum so strednými nárokmi 
na priestory a maximálnou výškou podpory 165 000 eur pri 5%- nom spolufinancovaní, ktoré by činilo 
maximálne 8 684,21 eur. Hlavným cieľom komunitného centra je zvýšenie inklúzie 
marginalizovaných skupín obyvateľstva do spoločnosti, v našom prípade so zameraním na rómsku 
komunitu. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
 
OZ schvaľuje podanie žiadosti o NFP v – ROP Ministerstvo pôdohospodárstva a rozvoja vidieka - 
Podpora komunitných centier zameraných na posilňovanie sociálnej inklúzie, spoluúčasť obce 5% 
maximálne 8 684,21 Eur. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 5/Béreš, Jakub,  Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 1  Franko 
 
K bodu číslo 9 - Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole – Poriadok odmeňovania 
obce Vojany,  Stanovisko právneho zástupcu obce Vojany k Správe o vykonanej kontrole HK zo 
dňa 16.2.2012 –  Kontrola poriadku odmeňovania 
 
Správa bola doručená poslancom s materiálmi a tvorí aj prílohu zápisnice. 
Hlavný kontrolór obce oboznámil poslancov so správou o kontrole Poriadku odmeňovania a dodal, že 
nemôže byť odmeňovanie zamestnancov a poslancov v jednej smernici. Poriadok odmeňovania 
zamestnancov vydáva starosta obce a Poriadok odmeňovania volených predstaviteľov schvaľuje 
obecné zastupiteľstvo. Doporučuje, aby bol vypracovaný návrh nového Poriadku odmeňovania 
poslancov a zverejnený v mieste obvyklým spôsobom, nakoľko občania majú právo poznať ako sú 
poslanci odmeňovaní.  Poslanci sú poslancami celý mesiac a preto nie je správne určiť odmenu podľa  
hlasovania na zastupiteľstve. Zástupca starostu by mal navrhovať zmeny a treba zvážiť aj návrhy 
hlavného kontrolóra a zapracovať do poriadku odmeňovania a následne obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje. Starosta obce uviedol svoje stanovisko k vykonanej kontrole nasledovne: Poriadok 
odmeňovania bude prepracovaný v zmysle platných zákonov zvlášť pre volených zástupcov, ktorý 
schváli obecné zastupiteľstvo a zvlášť pre zamestnancov obce, ktorý vydá starosta obce. 
 
Franko – sa opýtal či  hlavný kontrolór má nejaký návrh na postup vykonanie kontroly, myslí kontrolu 
dôležitosti.  
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Hlavný kontrolór – má schválený plán kontrol obecným zastupiteľstvom a tieto veci sú predmetom 
Plánu kontroly na 1. polrok 2012, Záverečný účet ešte nie je vypracovaný s tým sa nemôže zaoberať. 
Do konca 1. polroku  by sa chcel zoznámiť so všetkými predpismi platnými v obci.  
MUDr.Varga – keď obecné zastupiteľstvo vypracovalo tento poriadok odmeňovania presedeli veľa 
hodín, aby vymysleli najlepšie riešenie a zistili, že neexistuje univerzálny spôsob odmeňovania, bolo 
viac návrhov a neprišli na to čo by bolo spravodlivé a efektívne.  
Hlavný kontrolór - nie je jeho záujmom nikoho poškodiť ale je jeho záujmom aby napomohol 
obecnému zastupiteľstvu. Odmeňovanie je subjektívna vec ale musí byť niekto kto navrhne že za túto 
prácu dostane takú odmenu. Je na OZ ako bude hodnotiť poslancov. Pozeral stránky iných obcí a vo 
väčšine prípadov je tak, že zástupca starostu navrhuje odmenu poslancov. V štatúte sú stanovené úlohy 
zástupcu starostu ale odmeňovanie poslancov tam nie je. 
Franko – komisie nepracujú rovnako, niektoré sú menej aktívne zase iné odvedú kvantum prác.  
Hlavný kontrolór – zástupca starostu je riadiaci orgán a musí sledovať činnosť komisií.  
Kark – keď vo všetkom chceme dodržiavať zákony treba ich dodržiavať aj pri odmeňovaní poslancov, 
nechce kritizovať odmeňovanie   
Franko – jeden čas bolo odmeňovanie podľa počtu zasadnutí a neskôr sa zdal spravodlivejší spôsob 
odmeňovať poslancov podľa uznesení. 
Hlavný kontrolór – ani doterajší spôsob nie je protizákonný môže ostať aj tak, ale podľa neho je 
spravodlivejšie odmeňovať poslancov podľa vykonanej práce. Musí byť niekto kto navrhne uznesenie. 
MUDr. Varga – väčšinou uznesenia sú výtvorom všetkých poslancov, je rád, že prejednali túto 
problematiku a vyjasnili tieto otázky.  
 
  Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ vo Vojanoch berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra zo dňa 16.2.2012 o kontrole  Poriadku 
odmeňovania obce Vojany, tvorí prílohu tohto uznesenia   
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 5 /Béreš, , Franko, Kark, Kaszonyi,  MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 1 Jakub    
 
K bodu číslo 10  - Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole - Rokovací poriadok 
Obecného zastupiteľstva vo Vojanoch, Stanovisko právneho zástupcu obce Vojany k Správe 
o vykonanej kontrole HK zo dňa 16.2.2012 – Kontrola rokovacieho poriadku Obecného 
zastupiteľstva vo Vojanoch  
 
Hlavný kontrolór – cieľom kontroly bolo zistenie aktuálnosti a úplnosti predpisu, a návrh na jeho 
vylepšenie. Každý poslanec vie, že už neexistuje mimoriadne zasadnutie, každé zasadnutie je riadne. 
Kontrolu uznesení má vykonávať hlavný kontrolór. Tento bod tiež treba zmeniť. 
MUDr.Varga – navrhuje ponechať kontrolu uznesení na každom zasadnutí a navrhuje aby aj hlavný 
kontrolór vykonával kontrolu plnení uznesení. 
Franko – on by tiež privítal, keby hlavný kontrolór kontroloval uznesenia spätne na určité obdobie 
Hlavný kontrolór – ešte sa nestretol, že na volebnom lístku boli možnosti za, proti, zdržal sa na 
volebnom lístku majú byť uvedení kandidáti v abecednom zozname a volí sa zakrúžkovaním mena 
kandidáta 
Hlavný kontrolór – treba doplniť odsek, ktorý upravuje spôsob a dobu archivácie zvukových médií 
Ďalej navrhuje zverejňovať konanie zasadnutí obecného zastupiteľstva na web stránke obce a vyhlásiť 
v miestnom rozhlase. 
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Franko – sa opýtal, či úplne celá schôdza je verejná, alebo obecné zastupiteľstvo môže vyhradiť čo nie 
je verejné 
Hlavný kontrolór – obecné zastupiteľstvo môže vyhradiť za neverejné iba body ktoré sú štátnym 
tajomstvom. 
MUDr. Varga – bol by rád keby ľudia mali záujem a zasadnutia sa konali v kultúrnom dome. 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ vo Vojanoch berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole Rokovacieho 
poriadku Obecného zastupiteľstva vo Vojanoch zo dňa 6.2.2012, tvorí prílohu uznesenia 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
K bodu číslo 11 – Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole – Zásad hospodárenia 
s majetkom obce Vojany, Stanovisko právneho zástupcu obce Vojany S Správe o vykonanej 
kontrole HK zo dňa 6.2.2012 – Kontrola zásad hospodárenia s majetkom obce Vojany  
 
Hlavný kontrolór  – navrhuje prepracovať celé Zásady hospodárenia s majetkom, lebo sa zmenil zákon 
a je lepšie prepracovať celý ako dodatok kde by sa uviedol každý bod ktorý je zmenený. Smernice sú 
zákonom v obci a hlavný kontrolór musí kontrolovať dodržiavanie smerníc. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ vo Vojanoch berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole  Zásad 
hospodárenia s majetkom obce Vojany zo dňa 6.2.2012, tvorí prílohu tohto uznesenia 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
K bodu číslo 12 – Správa výberovej komisie 
Starosta obce požiadal predsedu komisie verejného obstarávania, aby informoval poslancov 
o vykonaných prieskumoch trhu.  
MUDr. Varga prečítal Záznam z prieskumu trhu – vyhodnotenie ponúk zo 23.3.2012 na zákazku 
Uskutočnenie stavebných prác na stavbe „Rekonštrukcia a údržba odvodňovacích rigolov v obci 
Vojany“. Výzva bola zaslaná trom záujemcom: 

1. Attila Híres- Stavebná činnosť, P.O.Hviezdoslava 25/50, 079 01 Veľké Kapušany 
2. Františk Balog FRANKA, Petofiho 23, 079 01 Veľké Kapušany 
3. Stavebné práce NAGY, s.r.o., 076 75 Oborín 

V stanovenej lehote odovzdali všetci oslovení uchádzači. Kritérium na  vyhodnotenie  bola cena za 
celý predmet zákazky. Podľa vyhodnotenia predložených ponúk poradie bolo nasledovné: 

1. Attila Híres- Stavebná činnosť, P.O.Hviezdoslava 25/50, 079 01 Veľké Kapušany 
2. Františk Balog FRANKA, Petofiho 23, 079 01 Veľké Kapušany 
3. Stavebné práce NAGY, s.r.o., 076 75 Oborín 

Prieskum trhu a vyhodnotenie sa dialo pod gestorstvom osoby oprávnenej na vykonanie verejného 
obstarávania. 

Starosta oboznámil poslancov, že ktoré časti odvodňovacích rigolov boli zahrnuté do akcie. 
Kaszonyi – dodal, že pred č.d. 160 treba vyriešiť situáciu s potrubím, lebo voda neodteká.  
Starosta obce oboznámil poslancov, že na uvedenú akciu  bola schválená dotácia 
z Environmentálenhho fondu a zajtra ide podpísať zmluvu do Bratislavy. 
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Kaszonyi – keď plynári budú opravovať spomínané potrubie poškodia opravený rigol.  
Starosta –vysvetlil poslancom, že SPP dalo do rozpočtu opravu potrubia ale voda musí odtiecť aj 
v prípade, že sa rúra nepreloží. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovných návrhov uznesenia 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu výberovej komisie – Záznam z prieskumu trhu 
vyhodnotenia ponúk k  akcie: Rekonštrukcia, údržba jestvujúcich odvodňovacích rigolov v obci 
Vojany, tvorí prílohu tohto uznesenia. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje uzatvorenie zmluvy s víťazom na dielo : „Rekonštrukcia a údržba 
jestvujúcich odvodňovacích rigolov v obci Vojany„ s firmou Attila Híres- Stavebná činnosť, 
P.O.Hviezdoslava 25/50, 079 01 Veľké Kapušany v cene 22 220,40 Eur 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje spoluúčasť obce na akciu: „Rekonštrukcia a údržba jestvujúcich 
odvodňovacích rigolov v obci Vojany „ vo výške 5% tj. 1 082,70 Eur z celkových nákladov vo výške 
22 220,40 Eur. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
Obecné zastupiteľstvo  poveruje starostu obce s podpísaním Zmluvy o dielo „Rekonštrukcia a údržba 
jestvujúcich odvodňovacích rigolov v obci Vojany„ s Ministerstvom Životného prostredia SR – 
Environmentálny fond. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
  
 Predseda výberovej komisie MUDr. Michal Varga prečítal Záznam z prieskumu trhu- 
vyhodnotenie ponúk na dodanie tovaru – nákup multifunkčnej tlačiarne typu HP Laser Jet M 1212 nf 
pre Obec Vojany. Výzva bola zaslaná piatim záujemcom: 
1. FaxCopy a.s. Domkárska15, 821 05 Bratislava 
2. MICOMP, s.r.o., Jána Hollého 8, 07101 Michalovce 
3. MIMACOPY, Močiaranska 10, 071 01 Michalovce 
4. FOCUS Computer, spol s r.o., Dominikánske námestie 35, 040 01 Košice 
5. DATACOM, s.r.o. Moldavská cesta 49, 040 11 Košice 
6. Bračok Marián STAR Computers, 76 72 Vojany 81 
V stanovenej lehote cenovú ponuku predložili: 

1.  FOCUS Computer, spol s r.o., Dominikánske námestie 35, 040 01 Košice 
2.  DATACOM, s.r.o. Moldavská cesta 49, 040 11 Košice 
3.  FaxCopy a.s. Domkárska15, 821 05 Brstislava 
4.  MICOMP, s.r.o., Jána Hollého 8, 07101 Michalovce 
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5.  Bračok Marián STAR Computers, 76 72 Vojany 81 
Podľa vyhodnotenia predložených ponúk poradie je nasledovné: 

I. Bračok Marián STAR Computers, 76 72 Vojany 81 
II. FOCUS Computer, spol s r.o., Dominikánske námestie 35, 040 01 Košice 
III. MICOMP, s.r.o., Jána Hollého 8, 07101 Michalovce 

 
Kritérium na vyhodnotenie prieskumu bola cena na celý predmet zákazky – cena vrátane dopravných 
nákladov, servisné a záručné podmienky, spôsob dopravy. 
Obecné zastupiteľstvo  
a/ berie na vedomie správu výberovej komisie – Záznam z prieskumut trhu vyhodnotenie ponúk na 
nákup laserovej tlačiarne HP Laser Jet 1212 nf, tvorí prílohu tohto uznesenia  
b/ schvaľuje zakúpenie tlačiarne HP Laser Jet 1212 nf  od víťaza Marián Bračok Star computers 
v cene 179,50 € 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
K bodu číslo 13 – Prehľad projektov obce Vojany 
Starosta obce oboznámil poslancov s aktuálnymi projektmi, Prehľad o prebiehajúcich projektoch 
dostal každý poslanec a je súčasťou aj tejto zápisnice. 
Franko poznamenal, že tak počul, že projekt na rekonštrukciu čerpačky nie je schválený.  
Starosta dodal, že dostal päťstranný list z ministerstva o neschválení dotácie a následne odoslal 
projektovému manažérovi na doplnenie projektu. 
MUDr.Varga – žiada obecný úrad o vypracovanie prehľadu o podaných projektoch od roku 2006 od 
DČOV s uvedením či k danému projektu bol vypracovaný aj stavebný projekt. Možno, že 
v budúcnosti budú vypísaná podobné výzvy a vtedy stačí iba prepracovať už pripravený projekt. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
Obecný úrad vo Vojanoch berie na vedomie prehľad o prebiehajúcich projektoch Obce Vojany, tvorí 
prílohu uznesenia a žiada doplniť všetky projekty podané obcou od 1.1.2006 s vykázaním úspešnosti a 
s uvedením údajov o vypracovaní projektových dokumentácií. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
K bodu číslo 4 – Budova č. 354 v k.ú. Vojany – znalecký posudok na budovu a spôsob naloženia s 
budovou 
Starosta obce oboznámil poslancov so žiadosťou Zoltána Karka zo dňa 25.3.2012 o prenájme 
priestorov krčma Sacramento a Potraviny a so Súhlasom Svetlany Karkovej so zmenou nájomcu zo 
dňa 25.3.2012. 
Starosta prečítal aj uznesenie č. 96 zo dňa 30.05.2011 a navrhol  uvedené uznesenie zrušiť na základe 
Stanoviska audítora k uvedenému uzneseniu zo dňa 8.10.2011.  
Franko – sa opýtal, že kto posúdil či ide o rekonštrukciu alebo o bežnú údržbu budovy 
JUDr. Szabó vydal stanovisko na základe predložených dokladov, že išlo o bežné opravy a údržby. Aj 
audítorka uviedla vo svojom stanovisku, že stavebné úpravy, ktoré nájomca vykonal nie sú 
technickým zhodnotením nehnuteľnosti. 
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Kark – oboznámil poslancov, že pribudoval nové sociálne zariadenie, prebudoval druhú miestnosť, 
ktorá slúžila v minulosti ako garáž. 
MUDr. Varga – sa opýtal či Svetlana Karková vypovedala nájomnú zmluvu 
Kark – Svetlana Karková nedala výpoveď len súhlasí so zmenou nájomcu, a ak súhlasí aj obecné 
zastupiteľstvo so zmenou nájomcu zajtra prinesie výpoveď nájomnej zmluvy. 
JUDr. Szabó dodal, že aj prenájom miestnosti musí ísť cez obchodnú verejnú súťaž 
Kark – chce vidieť verejné obstarávanie na miestnosť kedy  špedičná firma prenajala priestory. 
JUDr. Szabó dodal, že zákon je platný od 1.1.2011 
Franko – poznamenal, že audítorka uviedla aj to, že treba posúdiť či v skutočnosti išlo o technické 
zhodnotenie alebo nie. Špeditérska firma prišla koncom roka 2010. 
Starosta odpovedal, že na predchádzajúcom zasadnutí alebo na januárovom zasadnutí odznel návrh na 
zrušenie spomínaného uznesenia. 
Kark – dodal, že každý vie aké práce v skutočnosti boli vykonané a poslanci chceli, aby sa predložili 
doklady o vykonaní stavebných úprav 
MUDr. Varga – poslanci hospodária s financiami všetkých daňovníkov obce a musia byť dodržiavané 
zákony. Preto žiadali aj doklady lebo mu chceli vyjsť v ústrety.  
Kark – od prvej chvíle ho zavádzajú, nikto nemôže poprieť, že druhá miestnosť bola obyčajná garáž, 
za účelom riadnej prevádzky musel pribudovať ďalšie záchody, vymenil okná na plastové. Nenašlo sa 
riešenie na tento problém tak sa zruší uznesenie. 
MUDr. Varga – ak je uznesenie protizákonné starosta by ho mal vetovať. 
Hlavný kontrolór – chyba sa stala vtedy keď obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie o započítaní 
pohľadávky, nakoľko pohľadávka neexistovala, lebo nebola vystavená faktúra. Keď chceme niečo 
započítať musí byť vystavená faktúra aj z jednej strany aj z druhej a tak sa dajú vzájomne započítať. 
Podľa neho treba to uznesenie zrušiť, lebo nebola vystavená faktúra o vykonaných prácach. Druhá vec 
je, že obecné zastupiteľstvo musí rozhodnúť či išlo o technické zhodnotenie alebo nie. Tretia vec, keď 
budova je v prenájme nemôže sa prenajať druhej osobe. 
Jedná sa o tri veci: zrušenie uznesenia, výpoveď nájmu, uzatvorenie novej nájomnej zmluvy. 
Kým je zmluva platná nemôže sa schváliť druhá. Teba vypovedať nájomnú zmluvu a vypísať novú 
súťaž kde sa stanovia podmienky nájmu. 
MUDr. Varga – nájomca má pozdĺžnosti voči obci. 
JUDr. Szabó – prijatie uznesenia nezakladá práva, práva sa zakladajú na základe zmluvy. 
MUDr. Varga – je uznesenie protizákonné? 
Hlavný kontrolór – nie je nezákonné ale odporuje zákonom, v prvom rade je účtovný problém 
a audítor vydal stanovisko že podľa prijatého uznesenia sa nedajú započítať pohľadávky. 
Kark – nikto nepovedal, že treba vystaviť faktúru na zhodnotenie majetku 
JUDr. Szabó – započítanie môže byť aj jednostranný právny úkon 
Hlavný kontrolór – z účtovného hľadisko to nemôže byť musí byť faktúra oproti faktúre, treba sa 
rozhodnúť či ide o technické zhodnotenie alebo nie 
Kark – obec mala prepísať majetok na svoje meno a nie čakať skoro 20 rokov 
MUDr.Varga – kedy kúpili oni pozemok a prečo neriešili vtedy aj budovu 
Kark – preto lebo v roku 1962 sa budova stratila z listu vlastníctva 
 
Starosta navrhuje zrušiť uznesenie č. 96 zo dňa 30.5.2011. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ ruší uznesenie č. 96 zo dňa 30.5.2011 
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Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 4 /Béreš, Jakub, Kaszonyi,  MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 2  Franko, Kark  
 
HK -  môže sa dať úľava na nájomné alebo sa vystaví faktúra na vykonané práce – technické 
zhodnotenie. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ nesúhlasí s predajom budovy s.č. 354 v k.ú Vojany na parcele  číslo 21/1 zapísaná na LV č. 1 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 4 /Béreš, Jakub, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 2  Franko, Kark  
 
K bodu číslo 5 – Prenájom pozemku pod budovou č. 354 v kú. Vojany vo vlastníctve Svetlany 
Karkovej, L.N.T. 85/13, 07901 Veľké Kapušany 
 
JUDr. Szabó –  sa opýtal či je konkrétny návrh že koľko žiada Svetlana Karková nájomné 
Kark – nie, prečo nemá obec určené výšky nájomného na pozemok keď má na nebytové priestory 
Franko – neupravuje nijaký zákon výšku nájomného? 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ vo Vojanoch ukladá obecnému úradu vyzvať písomne Svetlanu Karkovú vlastníčku parcely č, 21/1 
v k.ú. Vojany aby predložila konkrétny návrh výšky nájomného za m2 pozemku alebo prípadnej výšky 
kúpnej ceny uvedeného pozemku 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 5 /Béreš, Jakub, Franko,  Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 1  Kark  
Kark uviedol, že žiadosť zo dňa 25.3.2012 o prenájme priestorov krčma Sacramento a Potraviny 
a súhlas Svetlany Karkovej so zmenou nájomcu zo dňa 25.3.2012, je neaktuálna a preto ju berie späť  
 
K bodu číslo 14 – Rôzne 
Futbalové ihrisko – starosta obce oboznámil poslancov, že dňa 4.4.2012 v stredu príde firma 
z Maďarska ohľadom trávneho koberca. 
 
Ponuka Slovenských elektrárni – EVO Vojany 
Starosta obce  oboznámil  poslancov, že Slovenské elektrárne -  Enel ponúka bezplatne sklady, 
hangáre a oceľové konštrukcie ktoré by obec mohla využiť na svoje účely napr. ako prístrešok nad 
stroje. Obec má zabezpečiť demontáž, mechanizáciu a dopravu materiálu. Fotografie  a mapu 
umiestnenia v areály dostali poslanci s materiálmi.  
MUDr. Varga – treba sa na to osobne pozrieť a možno by dali aj techniku len treba zabezpečiť ľudí na 
demontáž. 
Franko – budú vysoké náklady na prepravu a demontáž, on pozná tieto budovy a podľa neho to 
nevyhovuje pre obec. Ide o zváranú konštrukciu, ktorú treba rozobrať. Taký veľký sklad obec 
nepotrebuje. 
Kaszonyi – keď obec nevyužije túto ponuku nikdy nebude mať garáž z konštrukcie. 
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Franko – druhá budova je z jednej strany murovaná a keď obec bude mať záujem bude musieť 
odpratať celú budovu to znamená bude musieť rozobrať aj murované časti a potom odpratať z areálu 
EVO. Kto nám zabezpečí tieto práce. 
 
Jakub – sa opýtal čo bude so stromami pri oplotením pri materskej škole 
Jakub - navrhuje a opraviť autobusovú zastávku pred bytovkami 
 
K bodu číslo 14 - Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 
 
 

Zapisovateľka : Mária Fajdelová      ..................... 

Overovatelia zápisnice:  MUDr. Varga Michal      ....................... 

                                        Jakub Ladislav     ....................... 

 

 

                                                                                                   Štefan Czinke, starosta obce 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 42 
zo dňa 28.03.2012 
 
s c h v a ľ u j e 
 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva uskutočneného dňa 28 marca 2012. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 4 poslancov OZ 
Hlasovanie: za 4 / Jakub, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga / 
                    proti  0, zdržal sa 0   
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
 

 
 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 43 
zo dňa 28.03.2012 
 
s c h v a ľ u j e  
 
návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: MUDr.Varga Michal a Jakub Ladislav. 
   
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 4 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 4 / Jakub, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga / 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                            starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 44 
zo dňa 28.03.2012 
 
s c h v a ľ u j e  
 
Knižničný a výpožičný poriadok obecnej knižnice vo Vojanoch s pripomienkami podľa zápisnice. 
Knižničný a výpožičný poriadok obecnej knižnice vo Vojanoch tvorí prílohu uznesenia. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 5 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 5 / Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
 
 

 
O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 45 
zo dňa 28.03.2012 
 
s c h v a ľ u j e  
podanie žiadosti o NFP v projekte Energia pre krajinu – SE bod č. 2 Energia pre šport : Projekt 
dostavba areálu futbalového ihriska a športového areálu a ako náhradný projekt bod č. 1 Energia pre 
prírodu: Revitalizácia zelených plôch, a vybudovanie chodníkov a odstavných plôch.  
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 46 
zo dňa 28.03.2012 
 
s c h v a ľ u j e 
 
podanie žiadosti o NFP v projekte II. Eko – obce – SE bod č. 2 Inštalácia slnečných kolektorov na 
Materskej škole vo Vojanoch ako alternatívneho zdroja tepla, v záujme úspory na vykurovacích 
nákladoch. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
__________________________________________________________________________ 
 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 47 
zo dňa 28.03.2012 
 
s c h v a ľ u j e 
 
podanie žiadosti o NFP v – ROP Ministerstvo pôdohospodárstva a rozvoja vidieka - Podpora 
komunitných centier zameraných na posilňovanie sociálnej inklúzie, spoluúčasť obce 5% maximálne 
8 684,21 Eur. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 5 /Béreš, Jakub,  Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 1  Franko 
 

 
Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 48 
zo dňa 28.03.2012 
 
berie na vedomie 
 
Správu hlavného kontrolóra zo dňa 16.2.2012 o kontrole  Poriadku odmeňovania obce Vojany   
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 5 /Béreš, , Franko, Kark, Kaszonyi,  MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 1 Jakub    
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
 

 
O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 49 
zo dňa 28.03.2012 
 
berie na vedomie  
 
Správu hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva vo 
Vojanoch zo dňa 6.2.2012 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 50 
zo dňa 28.03.2012 
 
 
berie na vedomie  
 
Správu hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole  Zásad hospodárenia s majetkom obce Vojany zo 
dňa 6.2.2012 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                               starosta obce  
 
 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 51 
zo dňa 28.03.2012 
 
berie na vedomie 
 
Správu výberovej komisie – Záznam z prieskumu trhu vyhodnotenia ponúk k  akcie: Rekonštrukcia, 
údržba jestvujúcich odvodňovacích rigolov v obci Vojany. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                        starosta obce 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 52 
zo dňa 28.03.2012 
 
s c h v a ľ u j e  
 
uzatvorenie zmluvy s víťazom na dielo : „Rekonštrukcia a údržba jestvujúcich odvodňovacích rigolov 
v obci Vojany „ s firmou Attila Híres  - Stavebná činnosť, P.O.Hviezdoslava 25/50, 079 01 Veľké 
Kapušany v cene. 22 220,40 Eur 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6poslancov OZ 
                      hlasovanie: za 6/Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                proti  0,  zdržal sa 0    
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                               starosta obce  
 

 
O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 53 
zo dňa 28.03.2012 
 
s c h v a ľ u j e  
 
spoluúčasť obce na akciu: „Rekonštrukcia a údržba jestvujúcich odvodňovacích rigolov v obci 
Vojany“  vo výške 5% tj. 1 082,70 Eur z celkových nákladov vo výške 22 220,40 Eur. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                      hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                 proti  0,  zdržal sa 0    
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                     starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 54 
zo dňa 28.03.2012 
 
p o v e r u j e  
 
starostu obce s podpísaním Zmluvy o dielo „Rekonštrukcia a údržba jestvujúcich odvodňovacích 
rigolov v obci Vojany „ s Ministerstvom Životného prostredia SR – Environmentálny fond. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 

Štefan Czinke 
                                                                                starosta obce 

 
 

___________________________________________________________________________ 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 55 
zo dňa 28.03.2012 
 
a/ berie na vedomie 
 správu výberovej komisie – Záznam z prieskumut trhu vyhodnotenie ponúk na nákup laserovej 
tlačiarne HP lasej Jet 1212 nf  
b/ s c h v a ľ u j e 
 zakúpenie tlačiarne HP lasej Jet 1212 nf  od víťaza Marián Bračok Star v cene 179,50 € 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                starosta obce 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 56 
zo dňa 28.03.2012 
 
berie na vedomie 

prehľad o prebiehajúcich projektoch Obce Vojany a žiada doplniť všetky projekty podané obcou od 
1.1.2006 s vykázaním úspešnosti a s uvedením údajov o vypracovaní projektových dokumentácií. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 6 /Béreš, Jakub, Franko, Kark, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 0    
 

Štefan Czinke 
                                                                                                               starosta obce  
 

 
O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 57 
zo dňa 28.03.2012 
 
r u š í  

uznesenie č. 96 zo dňa 30.5.2011 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                      hlasovanie: za 4 /Béreš, Jakub, Kaszonyi,  MUDr. Varga/, 
                                  proti  0,  zdržal sa 2  Franko, Kark  
 

Štefan Czinke 
                                                                                                               starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 58 
zo dňa 28.03.2012 
 
n e s ú h l a s í  

s predajom budovy s.č. 354 v k.ú Vojany na parcele  číslo 21/1 zapísaná na LV č. 1 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                      hlasovanie: za 4 /Béreš, Jakub, Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                   proti  0,  zdržal sa 2 /Franko, Kark/ 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
 

 
O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 59 
zo dňa 28.03.2012 
 
u k l a d á 

obecnému úradu vyzvať písomne Svetlanu Karkovú vlastníčku parcely č, 21/1 v kú Vojany aby 
predložila konkrétny návrh výšky nájomného za m2 pozemku alebo prípadnej výšky kúpnej ceny 
uvedeného pozemku 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 6 poslancov OZ 
                         hlasovanie: za 5 /Béreš, Jakub, Franko,  Kaszonyi, MUDr. Varga/, 
                                    proti  0,  zdržal sa 1  /Kark/ 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
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